



EXCLUSIVE KIDS' BIRTHDAY PARTY OFFER FOR HKBU FOUNDATION MEMBERS

Enjoy one complimentary soft drink / orange juice per guest when an HKBU Foundation member hosts a "Kids' Birthday Party" at Regency Ballroom or Salons.

Adult HK\$370 Child HK\$270

Offer includes:

- Party buffet menu designed by Executive Chef
- Five-pound fresh fruit cream cake
- Use of built-in LCD projector, screen, DVD player and two wireless microphones
- Complimentary parking spaces, maximum five cars, five hours each
- One complimentary soft drink / orange juice per guest exclusive for HKBU Foundation members
- A dedicated event specialist for your event
- Preferential rate for personalised banner

Select two activities at Camp Hyatt or party venue (for a maximum of 10 kids and subject to availability):

- Lego Fun Time
- Creative Drawing and Origami
- Sports and Adventure TV Game
- Fab Badge Maker
- Balloon Twisting
- DIY Coloring Book
- Pleasure of Chinese Checkers
- Jenga Tower and UNO

Special offer for entertainment is available with separate quotation:

- Magic Show
- Face painting & Tattoo Sticker
- Handcraft
- Clown Performance
- Bouncing Castle
- Cartoon Mascot

Additional offer on beverage package at HK\$60 per person:

- Unlimited serving of orange juice, soft drinks, mineral water for two hours

For reservations and more information, please contact Events Department at +852 3723 1234 or events.shatin@hyatt.com

Terms and conditions

- The offer is available only for eligible HKBU Foundation members with a valid HKBU Foundation Membership Card at the time of booking and payment, subject to verification with the HKBU Foundation.
- Valid until 31 December 2016.
- Child is at age of 4-11.
- The above prices are subject to 10% service charge and availability, and they can be changed without further notice.
- Minimum food and beverage charges apply.
- In the event of any dispute, the decision of Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin shall be final and conclusive.

Hyatt Regency Hong Kong, Sha Tin
18 Chak Cheung Street, Sha Tin, New Territories, Hong Kong
TELEPHONE +852 3723 1234 FACSIMILE +852 3723 1235
hongkong.shatin.hyatt.com

HYATT name, design, and related marks are trademarks of Hyatt Hotels Corporation. ©2016 Hyatt Hotels Corporation. All rights reserved.



HYATT
REGENCY



香港浸會大學基金會會員尊享兒童生日派對優惠

會員凡為小朋友於宴會大禮堂或凱悅廳舉行「兒童生日派對」，每位賓客可獲免費汽水或橙汁乙杯。

成人HK\$370 小童HK\$270

優惠包括：

- 行政總廚精心設計派對自助餐美食菜譜
- 五磅鮮果蛋糕
- 免費使用液晶體投射器，內置屏幕，DVD播放機及無線麥克風2支
- 免費泊車位5個，每個5小時
- 香港浸會大學基金會會員尊享每位賓客免費汽水或橙汁乙杯
- 宴會專員照顧所需
- 訂製精美橫額優惠

選擇兩項在凱悅兒童營或派對場地舉行的活動（最多10位小童及視乎供應情況而定）：

- 歡樂積木時間
- 徽章製作
- 中國棋藝遊樂
- 創意繪畫及摺紙班
- 扭氣球
- 層層疊及棋牌遊戲
- 運動及探險電視遊戲
- 自製填色冊

增設玩樂活動優惠(額外收費)：

- 魔術師表演
- 手工藝
- 彈床
- 臉部彩繪
- 小丑表演
- 卡通大公仔

額外餐飲優惠每位港幣\$60：

- 2小時無限供應橙汁、汽水及礦泉水

預訂或查詢，請致電 +852 3723 1234 或電郵 events.shatin@hyatt.com 與酒店宴會部聯絡。

條款及細則

- 優惠只適用於香港浸會大學基金會會員並須在預訂及付款時出示有效香港浸會大學基金會會員卡；會員資格須經由香港浸會大學基金核實。
- 優惠有效期至2016年12月31日。
- 小童為4-11歲。
- 以上價格需另加10%服務費，供應視乎情況而定，而酒店亦可隨時更改內容而不作另行通知。
- 優惠設最低餐飲消費。
- 如有任何爭議，香港沙田凱悅酒店將保留最終決定權。

香港沙田凱悅酒店

香港新界沙田澤祥街18號

電話 +852 3723 1234 傳真 +852 3723 1235

hongkong.shatin.hyatt.com

凱悅(HYATT)的名稱、設計和相關標誌是凱悅酒店集團的商標。©2016凱悅酒店集團版權所有。保留所有權利。



HYATT
REGENCY
凱悅酒店